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Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 28. 3. 2019 na OÚ Přepeře 
 

 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18.00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven byl pan 

Hozdecký Dušan a Ing. Brožek Bohdan. Počet hostů: 11 občanů. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl 

Luděk a po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s 

programem. 

 

Program:  

1. Zahájení.  

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání č.2/2019 ze dne 21. 2. 2019.  

4. Návrh rozpočtového opatření č.1/2019.  

5. Informace o vyhodnocení soutěže na stavbu cyklostezky Přepeře – Příšovice a návrh na   

uzavření smlouvy s vybraným zhotovitelem. 

6. Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

7. Diskuse. 

8. Zpráva návrhové komise.  

9. Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Malý Petr 

Ing. Novák Jiří 

Ověřovatelé:   Náhlovský Lukáš  

   RNDr. Semler Miloslav 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 2/2019 ze dne 21. 2. 2019 a k jednotlivým bodům se vyjádřil. 

Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo v pořádku. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 2. zasedání Zastupitelstva obce konaného dne 21. 2. 2019 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.1/2019  

 

 Starosta vysvětlil rozpočtové opatření, které bylo zasláno v podkladech zastupitelům. Ve 

výdajích přidáváme na školení 10 tis. Kč (mj. na nedávno proběhlé školení GDPR), dále 14 tis. Kč 

na vedení přestupkové agendy, které máme zajištěno na 3 roky veřejnoprávní smlouvou s Měú 

Turnov, kde došlo k navýšení poplatku. Dohromady tedy 24 tis. Kč, bereme z položky „nákup dolní 

hospody“. Dále jen formální – daň z příjmů PO – 800 tis. Kč a ostatní fin. operace + 800 tis. Kč. To 

je vše, jsou to jen přesuny v položkách. Výše ani bilance rozpočtu se nemění. Zůstatky na účtech 

28,019 mil. Kč a IKS KB (Amundi) 4 mil. Kč nom. hodnoty. Starosta dal prostor k diskuzi a 

dotazům. Nikdo nevyužil této možnosti. Schvalujeme tedy rozpočtové opatření č.1/2019. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.1/2019 dle předloženého návrhu.  

 

Starosta ještě k tomuto bodu doplnil, že na pracovním jednání proběhla schůzka zastupitelů 

se zástupcem IKS KB (nově Amundi) a zástupcem KB ohledně naší investice do jejich fondů. 

Jelikož spíše uvažujeme o ukončení účasti v těchto fondech, bylo nám na schůzce vysvětleno a 

doporučeno ještě setrvat do 4.kvartálu tohoto roku, kvůli očekávanému vzestupu. Budeme tedy 

sledovat vývoj a počkáme do podzimu, kdy zástupce Amundi opět pozveme a definitivně se 

rozhodneme, jak dále naložíme s našimi finančními prostředky ve fondech. K tomuto bodu 

neschvalujeme žádné usnesení, vše zůstává jako doposud. 

 

 

5. / Informace o vyhodnocení soutěže na stavbu cyklostezky Přepeře – Příšovice a návrh na 

uzavření smlouvy s vybraným zhotovitelem 

 

 Výstavba cyklotrasy a chodníku je plánována v souběhu s rekonstrukcí silnice II/610. Je to 

naše společná investice s obcí Příšovice, která je smluvně ošetřena na spolufinancování 50% 

Přepeře, 50% Příšovice. Jedná se o naši největší investici za několik posledních let. Tato moderní 

cyklotrasa by měla zásadně vylepšit a přispět k bezpečnosti pěšího a cykloprovozu mezi Přepeřemi 

a Příšovicemi. Jelikož se jedná o velkou investici (projektová cena cca 10 mil. Kč), tak jsme si 

nechali soutěž o dodavatele zprostředkovat a zajistit specializovanou firmou Compet Consult s.r.o 

Liberec. O zakázku projevily zájem tři firmy, z nichž jedna byla vyloučena (Strabag). Zůstaly tedy 

nabídky od Eurovie a Zepos RS. Vítězná Zepos RS nabídla nižší cenu 7.999.267,- Kč bez DPH což 

bylo méně než druhá Eurovia s cenou 9.550.000,- Kč bez DPH. Složení komise při výběru v sídle 

Compet Consult: Ing. Sajdl Luděk – starosta Přepeře, Ing. Drbohlav František – starosta Příšovice, 

a Ing. Rutkovský Jiří – přizvaný odborník. Nyní ještě běží 15-denní lhůta na odvolání. Smlouvu je 

možné podepsat nejdříve 12.4.2019. Starosta ještě informoval o žádosti na dotace u LK a SFDI na 

tuto akci, kde u LK je již téměř jisté, že nám bude přispěno 994 tis. Kč a Příšovicím ta samá částka. 

Schvalujeme tedy výběr dodavatele a podpis smlouvy.  

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje výběr dodavatele na stavbu cyklostezky podél silnice II/610 z obce 

Příšovice do obce Přepeře, firmu Zepos RS s.r.o. za nabídkovou cenu 7.999.267.-Kč bez DPH a 

pověřuje starostu podpisem smlouvy s vybraným dodavatelem po uplynutí 15-denní lhůty. 

 

 Další věc, která souvisí se stavbou cyklostezky je nutnost přeložit trafostanici. Náklady na 

přeložku si ČEZ vyčíslil na 990 tis. Kč. Následně si udělal soutěž a vítězná firma Eliprom Liberec 

zhotoví přeložení za 878 tis. Kč. I tato částka se rozdělí v poměru 50% Příšovice a 50% Přepeře. 

Máme zde k nahlédnutí smlouvu mezi ČEZ distribuce a obcí Příšovice. Termín je ve smlouvě 

ošetřen a nesmí omezit stavbu cyklostezky. Po podpisu smlouvy nám bude přeúčtován náš podíl. 
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Jelikož to nejsou uznatelné náklady, nemohlo to být kvůli dotacím zahrnuto v celkové ceně za 

stavbu cyklostezky. Tuto smlouvu musíme tedy vzít na vědomí. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí smlouvu mezi ČEZ distribuce a obcí Příšovice na přeložku 

trafostanice VN 35,TS, kNN. 

 

 Další věcí je nutnost mít na stavbě koordinátora BOZP, na což máme nabídku od firmy 

Investing CZ Liberec za částku cca 69 tis. Kč a ještě musíme zajistit technický dozor stavby. Na 

dozor ještě nemáme vše připravené. U koordinátora BOZP se nám nepozdává nabídnutá cena. 

Koordinátora BOZP a technický dozor stavby tedy ještě prověříme a připravíme na příští zasedání. 

 

 

6. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

 VHS Turnov – dodatek stanov. Toto téma jsme důkladně projednali na pracovní schůzi a 

podklady byly zaslány zastupitelům e-mailem. Ve VHS trvá nadále nevlídná atmosféra mezi 

zástupci Turnova a zbytkem členů. Nicméně v Turnově došlo k zásadním dohodám, o kterých dnes 

hlasují na svém zastupitelstvu. V Turnově se rozhodli věci změnit a svými kroky zásadně napravit 

špatnou atmosféru ve VHS. Dnes tedy hlasují o výměně všech zástupců Turnova v Radě VHS. 

Výsledek zatím nevíme, nicméně je téměř jasné, že Turnov už opustil myšlenku o založení vlastní 

společnosti a nově preferuje nové koncesní řízení. Vše se tedy musí připravit, aby se od 1.1.2021 

mohlo dále pokračovat v provozování. Dodatek je již schválen téměř všemi členy tak, aby vše 

mohlo i po 1.4.2019 pokračovat. Nutný je souhlas všech členů. Nový dodatek stanovuje předsedu 

rady sdružení, který je volený ze zástupců obcí a měst, ředitele svazku, který je vrcholnou 

manažerskou funkcí a ředitele sdružení, což je výkonný ředitel i pro zaměstnance. Je to na dobu 

dočasnou, než se schválí úplně nové stanovy. Dále byl prostor k diskuzi. Na dotazy starosta 

odpověděl a vše dovysvětlil. Z dotazů vzešel požadavek na lepší informovanost a prezentaci 

investičních akcí VHS. Dotaz ohledně připojení obce Čtveřín do kanalizace v Přepeřích je velmi 

předčasný, Čtveřín není ve svazku VHS a prozatím jen prověřuje případné možnosti na 

odkanalizování vesnice. Nic víc k tomu nevíme. Další dotaz je ohledně navýšení personálních 

nákladů.  Nový předseda rady nebude uvolněný, tudíž dopady finanční nákladnosti této funkce 

budou jen minimální. Bylo by dobré pozvat zástupce vedení VHS, aby nám přišel představit nejen 

plány a vize, ale i nové fungování VHS po probíhajících změnách. Nikdo nic dalšího nemá, 

přistupujeme tedy k hlasování o schválení dodatku stanov VHS. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č.1 ke Stanovám Vodohospodářského sdružení Turnov dle 

návrhu. 

 

Starosta poděkoval za hlasování a zdůraznil, že kromě dodatku jsme vyslali jasný signál do 

Turnova, že máme zájem o další úspěšnou spolupráci a o urovnání vztahů ve VHS. 

 

 Dotace pro TJ Sokol Přepeře. Žádost TJ Sokola Přepeře o dotaci na provoz a další akce. 

V rozpočtu s tím počítáme, požadovaná částka je 150 tis. Kč na rok 2019. Využití na opravy a 

údržbu, pojištění, provozní náklady, pořádání sportovního dne dětí, nové podhledy v kulturní 

místnosti a nový čistící stroj. Žádné dotazy. Hlasujeme tedy o této dotaci.  

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

obce Přepeře na rok 2019 TJ Sokolu Přepeře ve výši 150.000,- Kč dle předloženého návrhu. 
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Výroční zpráva za rok 2018 o činnosti dle zákona č.106/1999 Sb. o poskytování informací. 

V loňském roce nebyla podána žádná žádost, nebylo žádné rozhodnutí, odmítnutí, odvolání, ani 

podněty ohledně přezkoumání zákonnosti, výčet licencí a stížností. Bereme tedy na vědomí. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí výroční zprávu za rok 2018 o činnosti dle zákona č.106/1999 Sb. 

 

 Rekonstrukce II/610. Vše je připraveno na zahájení 1.4.2019. Nově máme připravenou 

zastávku naproti hřišti pro směr na Ohrazenice, stávající zastávky u pošty v obou směrech nebudou 

obsluhovány. Dále starosta zopakoval všechna známá fakta kolem rekonstrukce a hlavě věci, které 

se týkají především obyvatel Přepeř. Veškeré dostupné informace jsou zpracovány, vyhlášeny 

rozhlasem, vyvěšeny na vývěskách a zaslány občanům e-mailem a přes SMS na telefony. Na OÚ 

jsou k dispozici vytištěné verze informací a výlukových jízdních řádů. Z dotazů ještě prověříme 

pěší dostupnost do Příšovic během rekonstrukce, ale pravděpodobně to nebude možné. Svoz odpadů 

bude ve stejném režimu. Dálniční poplatek na D10 je v úseku Březina – Ohrazenice po dobu 

rekonstrukce zrušen. 

 

 Chodník na Potůček. Oslovili jsme v této záležitosti jinou projekční kancelář, pana Ing. 

Šklíbu (projektoval cyklotrasu na Příšovice), který okamžitě zareagoval a dostavil se na OÚ ke 

konzultaci. Po dohodě, jsme zadali obratem geodetovi panu Ing. Hanzlovi zaměření chodníku, 

v první fázi mezi 3.ulicí a žel. přejezdem, který taky ihned konal a v nejbližší době očekáváme 

předání podkladů k projektování. Tato záležitost se tedy zásadně posunula vpřed. 

 

 Rozhodnutí MěÚ Turnov životní prostředí ohledně úpravy lip u kostela. 

 

Okresní soud Semily nás předvolává na jednání 25.4.2019 ve věci omezení svéprávnosti 

jednoho našeho občana. 

 

 Oznámení o konání veřejného projednání Územního plánu Modřišice, připravují změny. 

 

 Polici ČR nás informuje o stavu a úrovni veřejného pořádku na našem katastru. 

 

 Dopis od pana hejtmana LK Martina Půty, kde nás informuje, že ho navštívil pan Jiří 

Hykman v záležitosti konání na fotbalovém hřišti. Starosta panu hejtmanovi vysvětlil osobně 

aktuální stav a podniknuté kroky pro zlepšení situace. Vše mu ještě zašle písemně. Následně 

starosta vyzval pana Hykmana, který je přítomen, jestli chce zareagovat. Ten využívá možnosti: 

pozeptal se na stav odpovědi k jeho dotazu z 19.2.? Starosta: vše jsme spolu probrali, ale pokud to 

nepovažujete za dostačující, zašlu odpověď písemně. Předmětem dotazu bylo, jestli je zastupitelstvo 

vůbec s tímto problémem seznámeno. Další připomínka, že pan starosta nepřečetl celý dopis od 

hejtmana. Starosta ihned zareagoval a přečetl ho celý. Dále se p.Hykman dotázal na nájemní 

smlouvu: obec prý ji porušila tím, že stavba není dle projektu …, do diskuze vstupuje p.Kudrnáč: na 

minulém veřejném zasedání bylo právě toto projednáno a je zmíněno i v zápisu. Starosta: jak jsem 

říkal minule, stavebník má právoplatné stavební povolení a probíhají stavební úkony dle stavebního 

zákona, který si řídí st. úřad. Dále starosta zopakoval celou historii a vývoj v této kauze. Připomněl 

také, že p.Hykman nechodí na schůzky, kde se investor pokoušel nalézt řešení situace. P.Hykman 

následně předložil zastupitelům a ostatním hostům fotografie, na kterých zachycuje problémové 

chování fotbalistů. Mezitím, ale bylo uděláno mnoho opatření, která by situaci měla vylepšit 

(zvýšená část sítí do výšky 7m, instalace neprůhledných sítí k zástavbě, dokončování plotu, započetí 

výsadby zeleně), ale p.Hykman nedodržel ani dohodu uzavřenou mezi ním, Policií ČR, zástupci FK 

a OÚ Přepeře o vracení míčů na OÚ, a míče nyní zadržuje. Nicméně v současné době je jediná 

možnost, ale to se stále opakujeme, a sice řešit to se st. úřadem, nebo se obrátit na soud. Starosta se 

ještě dotázal p.Hykmana, co vlastně očekává od nás jako zastupitelů a jak mu můžeme pomoci? 
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P.Hykman: jen odpověď na dopis, a dále ke smlouvě, že je tam zmínka o nutnosti dodržení 

projektu. Starosta: opět se opakuji, stavební řízení pořád běží a to do 30.4.2019, obraťte se na 

st.úřad. P. Náhlovský se zeptal, zdali se situace alespoň trochu zlepšila po instalaci 7-mi metrových 

sítí? Zatím tam spadl míč jen 2x. Pan Polák připomněl, že ani 10-ti metrové sítě situaci zcela 

nevyřeší. P.Kudrnáč ještě odpověděl na dotaz pana Hykmana o informovanosti zastupitelů: 

zastupitelstvo je pravidelně seznamováno a informováno o dění kolem této záležitosti, o dopisech a 

připomínkách od p.Hykmana. O všem jsou zmínky i v zápisech z jednání. 

 

 

7. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - navštívila nás pracovnice ČEZu paní Zubričanová, kterou starosta seznámil 

se stavem rozvodných sítí ČEZu v naší obci a našimi požadavky na 

rekonstrukci. Bylo nám přislíbeno zařazení do investic a oprava, (výměny 

sloupů a kde to půjde, tak kabelizace do země - 2.ulice) 

- s firmou Trident okna Mašov byla domluvena výměna oken na svazarmu a 

oprava kování v bytovce 

- objednali jsme vozík za traktor s hydraulickým sklápěním 

- vítání občánků, vesměs pozitivní odezvy, ale musíme ještě vylepšit 

prezentaci (představit rodiče), plánovat i dle kapacity 

- sešla se Školská rada, nejsou žádné zásadní problémy k řešení, vše funguje 

- MVE už zahájila provoz, nestihl se odebrat vzorek odčerpávané vody ze 

základů, vše bylo zatopeno již druhý den po minulém zastupitelstvu 

 

Pan Kudrnáč:  - celodenní turistický výlet bude 25.5., je téměř připraven, pojedeme do 

Adršpachu, podzimní cyklovýlet naplánujeme s podporou cyklistů 

 - změna termínu dětského dne nově na 7.6. (záložně 8.6.), je objednán skákací 

hrad, sokol požaduje, aby hasiči zajistili občerstvení 

 - leták pro veřejnost – informace o rekonstrukci II/610 je k dispozici na OÚ 

 - bazén 29.3. změna, jedeme do Jablonce n. Nisou 

 - poděkoval za opravu zkratky mezi 2. a 3. ulicí 

 - 13.4. Oldies party sokolovna 

 - 20.4. divadelní představení Přepeřského spolku - Podskalák 

 - 27.4. hasiči sběr železného šrotu 

 - 30.4. lampionový průvod a pálení čarodějnic 

 - setkání s důchodci naplánujeme na příští pracovní schůzi zastupitelstva 

 - opět požádal zastupitele o zaslání dotazů a témat na web obce, současné 

téma o preferovaném zdroji informací z obce, s převahou vyhrály zprávy 

SMS 

 

Paní Dlouhá: - upozornila na nutnost opravy rozvaděče na VO na Potůčku. Starosta: 

zařídíme i s opravou VO 

 

Pan Náhlovský: - požádal o zakoupení ještě jedné stínící markýzy na hřiště 

  

Ing. Novák - připomněl poškozenou střechu na svazarmu 

- dotázal se na stav s pozemkem po bezdomovcích. Starosta: beze změn stát 

se nemá ke komunikaci 

 

Paní Mocová - požádala o důstojnou nástěnku, která by byla využitelná pro vyvěšení parte 

- dotázala se na možnost zapůjčení obecního žebříku od hasičů. Starosta: 

žebřík již není způsobilý k provozu, tedy jen na vlastní nebezpečí   
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RNDr. Semler:  - nabádá k větší aktivitě v souvislosti s výsadbou nové zeleně a pamatovat na 

to i při plánování nových lokalit k výstavbě  

 

Ing. Krsková:  - dotaz ohledně chybějící částí herních prvků na Potůčku? Starosta: ještě není 

po zimě vše zprovozněno a namontováno. 

 

Paní Löfflerová:   - dotaz na cyklostezku, kdo ji může využívat? Starosta: cyklisté, pěší, kočárky 

– vše je v projektu 

 

Pan Polák:  - bude v Příšovicích odpočívadlo na cyklostezce? Starosta: v projektu není, 

ale Příšovice s ním počítají 

 - poděkoval za zveřejňování zápisů 

 - připomněl složené klády na Potůčku v příkopu u komunikace 

 - požádal o vyhlášení zákazu pálení 

 - požádal o vyrovnání terénních nerovností na hřbitově 

 - navrhl umístit nástěnku na parte na náves 

 

 

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.3/2019. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(Hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

10. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast a vyzval k opatrnosti a ohleduplnosti při rekonstrukci 

silnice II/610. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 9.5.2019 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze zastupitelstva bude upřesněn 

v průběhu března, pravděpodobný termín 29.4.2019 – 17:15 hod na OÚ. 


